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Zápisnica zo zasadnutia kultúrnej komisie zo dňa 10.07.2024 

 

 

Začiatok zasadnutia komisie: 17.15 hod. 

Koniec zasadnutia komisie:    19.45 hod. 

 

Prítomní:  Ing. Martina Hilkovičová (MH), Dagmar Šajbidorová (DŠ), Patrik Eckert (PE), Bc. Miroslava 

Sabová Dudášová (MSD), Antónia Bánovská (AB), Ing. Marcel Červenka (MČ), Mgr.arch. Rastislav 

Petrovič (RP), Mgr. Ivana Gálusová (IG), Tomáš Šesták, BBA (TŠ) 

 

Zapisovateľka: Karmen Vavrová 

 

Hostia: Ing. Mária Fačkovcová, RNDr. Denisa Bartošová, Mgr. Dana Krivosudská 

 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie komisie otvorila a privítala všetkých prítomných členov predsedníčka komisie Ing. Martina 

Hilkovičová.  

Zároveň ich oboznámila s následným programom podľa pozvánky, spýtala sa, či niekto má návrh na zmenu 

alebo doplnenie programu. 

 

                                                                      Uznesenie č. 21/2024 
Schvaľuje program zasadnutia komisie: 
 

  1. Hodnotenie SHJ a podnety na zlepšenie budúcich ročníkov - Ing. M.Fačkovcová-viceprimátorka 

-  informácia o podnetoch a pripomienok od občanov (ich sumarizácia)  

2. Koncepcia rozvoja kultúry v Seredi a Stratégia a priority v oblasti kultúri – vedenie DK aj mesta 

informácie a ciele inštitucionálne, personálne a materiálne  a  Mgr. Silvia Kováčová  – informovanie 

o stave vypracovania dokumentu Koncepcia.. 

3. Kultúrne podujatia 2. polrok - letné, jesenné, zimné, vianočné – Mgr. Dana Krivosudská  poverená 

riadením DK od 1.7. 2024  (DaKr) 

4. Harmonogram komisie na 2. polrok   

5. Rôzne  

Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

1. Hodnotenie SHJ a podnety na zlepšenie budúcich ročníkov 

Pani viceprimátorka p. M. Fačkovcová na úvod zhodnotila SHJ 2024 a odprezentovala komisii finančné 
vyhodnotenie SHJ 2024. Uviedla, že príjem zo SHJ 2024 bol  o 12 500 € vyšší ako minulý rok - zmluvy 
s predajcami spracovávalo mesto.  
P. Fačkovcová za MÚ a informovala o pripomienkach od občanov k organizácii SHJ. Boli tiež diskutované 
možné riešenia jednotlivých pripomienok a informovala o zahájení príprav na SHJ 2025. Skonštatovala, že 
kultúrny program SHJ by sa mal orientovať na jeden nosný program na jeden deň a mal by byť na jednom 
plagáte ako jeden vizuál. Poďakovala pracovníkom údržby za čistenie mesta počas SHJ. 
P. Bartošová v rámci diskusie o možnostiach priestorov konania jarmoku informovala komisiu o stave 
prípravy elektrických sietí v jednotlivých priestoroch. 
Tiež sa diskutovali aj úpravy zmluvných podmienok pridaním storno podmienok s predajcami, koncept 
trhu, koncept programu pre SHJ 2025 a potreba jednotnej propagácie, ktorá bola aktuálne roztrieštená. 
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Členovia kultúrnej komisie odporúčajú mestu, aby sa otvorenie SHJ vykonávalo tradičnejším spôsobom, 
návrhy zašlú mailom vedeniu mesta. Kultúrna komisia sa sústredí na kultúrny program SHJ  2025 s väčším 
časovým predstihom a navrhla vedeniu mesta, aby niektorí členovia komisie boli v organizačnom tíme SHJ 
2025. 
Pani D. Krivosudská, (DaKr), od 1.7. 2024 poverená riadením DK Sereď poverená odprezentovala komisii 
finančné vyhodnotenie jarmoku za KD. Informovala o prečerpaní rozpočtu na SHJ, čo spôsobilo aj deficit 
rozpočtovaných prostriedkov DK 
                         
                                                              Uznesenie č. 22/2024 

Kultúrna komisia zobrala na vedomie hodnotenie SHJ ako aj návrhy na organizovanie SHJ 2025. 
 
Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 
2. Stratégia, priority v oblasti kultúry  a  Koncepcia rozvoja kultúry v Seredi  

 
Na zasadnutie kultúrnej komisie bola pozvaná aj pani Mgr. Silvia Kováčová, garant pre vypracovanie 
Koncepcie rozvoja kultúry v Seredi. Tento bod sa neprerokovával z dôvodu neprítomnosti pozvaného 
garanta. 
 
K cieľom a prioritám sa za vedenie DK sa vyjadrovala poverená riaditeľka Mgr. Dana Krivosudská, ktorá 
informovala kultúrnu komisiu o stave rozpočtu za rozpočtovú organizáciu DK po prevzatí po odstúpení 
predchádzajúceho riaditeľa F.Čavojského. Podľa základného prehľadu bol prekročený rozpočet. Zároveň 
informovala o evidencii podujatí, ktoré sú boli väčšinou objednávané formou objednávka-faktúra. 
V prípade existencie zmluvy, boli podmienky zazmluvnené nákladovo pre mesto. Z prevzatej agendy 
predchádzajúceho riaditeľa nie je známe aké sú zajednané všetky podujatia. Tiež informovala komisiu o 
personálnom poddimenzovaní KD a naliehavej potrebe personálnych posíl k zabezpečeniu plynulého 
chodu KD. Momentálne funguje KD v krízovom režime.  Na podnet PE informovala komisiu o stave 
knižnice. Komisia zhodnotila, že DK funguje v krízovom režime. 
P. Fačkovcová informovala komisiu o znížených príjmoch mesta a možnom ohrození poskytovania dotácii 
pre rok 2025 z rozpočtu mesta. MČ preto navrhol MÚ preskúmať možnosť zriadenia nadácie alebo 
nadačného fondu za účelom externého spolufinancovania dotačného programu po vzore Bratislavy. Tému 
dotačnej podpory si zároveň komisia zaradila do najbližšieho zasadania ako prioritný bod programu spolu 
s koncepciou rozvoja kultúry. 
 
                                                               Uznesenie č. 23/2024 
Členovia kultúrnej komisie žiadajú, aby boli informovaní o stave vypracovanosti a pripravenosti Koncepcie 
rozvoja kultúry v Seredi, stratégia, priority, jej prerokovanie presunuli na septembrové zasadnutie komisie. 
 
Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 
 

3. Kultúrne podujatia na II. polrok 2024 
O kultúrnych podujatiach na II. polrok 2024 taktiež informovala poverená riaditeľka DK Sereď Mgr. Dana 
Krivosudská. Mestská knižnica sa zapojila do projektu Prečítané leto, organizujú sa tvorivé dielne pre deti, 
v septembri bude koncert L. Bílej,  taktiež sa pripravuje divadlo. 
V rámci diskusie k zabezpečeniu plánovaných podujatí DK v druhom polroku 2024 poprosila komisiu o 
súčinnosť pri organizácii, vzhľadom na dočasné krízové riadenie v DK. Žiadne nové podujatia sa 
zazmluvňovať nebudú. Následne komisia diskutovala nápady a návrhy na zabezpečenie vianočných trhov a 
ostatných zimných podujatí. Keďže je to časovo náročná úloha, dohodla sa komisia na zorganizovaní 
samostatného pracovného stretnutia k týmto podujatiam.  
 
 
                                                                Uznesenie č. 24/2024 
Kultúrna komisia berie na vedomie informáciu o kultúrnych podujatiach na II. polrok 2024. 
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Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 
 

4. Harmonogram komisie na 2. polrok 2024 
 
Členovia kultúrnej komisie sa dohodli na pracovnom stretnutí v septembri k organizovaniu vianočných 
trhov v decembri 2024,  odsúhlasili zasadnutia komisií podľa  harmonogramu zasadnutí MsZ 
 
                                                                Uznesenie č. 25/2024 
Komisia berie na vedomie harmonogram komisií na 2. polrok 2024 
 
Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 
 

5. Rôzne 

Po prerokovaní všetkých bodov programu poďakovala predsedníčka komisie členom komisie a hosťom za 

účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie kultúrnej komisie. 

                                                                                           

                                                                                                                 Ing. Martina Hilkovičová 
                                                                                                              predseda komisie 
 
 

Zapísala: Karmen Vavrová, 11.07.2024 


